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Adreceu les vostres cArtes, Amb un màxim 

de 15 línies, indicAnt el vostre nom, 

AdreçA, telèfon i dni A: L’Independent

c/ lA perlA, 31 bAixos - 08012 bcn

o independentbarbera@debarris.com. 

editorial ull de donacartes al director

Opinió

l’independent 226 sortirà al carrer 
el 8 de juliol de 2011

Molta indignació a la plaça de la Vila de Barberà, molta 
indignació lògica i correcta i a més compartida. Ja ho hem 
dit altres vegades, estem farts de tanta tisora i tanta retalla-
da. Tothom si veu amb cor i el pitjor és que molts dels que 
se senten indignats han donat suport als que decideixen 
retallar per indignar-nos. Ja hem conegut algunes de les 
propostes que van sorgint de les diferents acampades, la 
gran majoria són compartides per quasi bé tothom i val a 
dir que la Constitució, espanyola, l’Estatut d’Autonomia i la 
Declaració Universal dels Drets Humans, recullen totes les 
peticions. Per tant el que falla no és el diagnòstic, el tenim 
tots clar, el que falla i de moment penso seguirà fallant, és 
com hem d’intervenir per guarir la malaltia. Totes les veus 
d’experts i intel•lectuals respectadíssims que han parlat 
del tema han dit el mateix, estem molt satisfets d’aquesta 
reacció de la ciutadania en forma de revolta pacífica, però no 
es pot quedar aquí, cal anar a participar d’alguna manera a 
través del sistema, les properes eleccions han de dir alguna 
cosa diferent. Cal crear noves forces polítiques, segurament 
si, cal que les que hi ha, progressistes obrin les portes i 
funcionin d’una altra manera, segur que si, però després de 
la indignació, l’acampada i el debat, la participació. La resta 
serà quedar-se a mig camí i el resultat només afavorirà als 
de sempre.
A Barberà el PSC pacte amb CIU un govern estable de quatre 
anys. Després d’escoltar unes i altres manifestacions és un 
resultat molt normal. Cada vegada que el PSC ha necessitat 
suport d’altres grups a obert, en els darrers anys, la porta a 
l’esquerra ideològica i han arribat a acords. L’entrada de Ce-
lestino Sánchez va representar un pacte de legislatura, des-
près de govern que va durar prop de 6 anys fins que Celesti-
no Sánchez va deixar el seu lloc a José Luis Rivera. Ara, i ho 
diu el seu comunicat, és ICV-EUiA qui no vol pactar, suports 
puntuals a les polítiques d’esquerra, però si el PSC opta per 
un pacte estable... doncs ben normal preferir un pacte esta-
ble sobretot per aquests temps de dificultats econòmiques. 
Finalment l’estabilitat oferta per CIU sembla una bona noticia 
per Barberà. Per altra banda i cal dir-ho les bones paraules 
públiques d’alguns no es corresponen amb les propostes de 
pinces estranyes que pretenen en privat. Cal recordar que 
Barberà encara cavalca entre poble i ciutat i s’acostuma a 
saber quasi bé tot. Lleialtat i rigor en públic i en privat. 

Indignació i pactes
Pepita Guerrero

S’apropen les vacances 
d’estiu i, tot i que la clima-
tologia dels darrers dies no 
ho indica, aviat començaran 
també les calorades, les su-
ors i els aires acondicionats 
a tope. Amb l’estiu també 
torna el risc d’incendis i les 
campanyes de consciencia-
ció del canvi climàtic perquè 
a casa no ens passem amb 
la refrigeració. Mentre molts 
ciutadans i ciutadanes 
defensen l’ús responsable 
de l’energia hi ha dirigents 
polítics que encara es pen-
sen que el tema del canvi 
climàtic es una invenció dels 
ecologistes. Jo sóc de les 
que creu que la terra és un 
organisme viu i que ell ma-
teix es regula i es defensa 
de les nostres agressions. 
Noia, la humanitat és la 
pitjor plaga. Una humanitat 
que, al Vallès per exemple, 
en un o dos anys no sabrà 
on “enterrar” literalment 
les seves deixalles. Amb 
la que està caient, no seria 
moment d’invertir en I+D 
per solucionar el problema 
de les escombraries? Moltes 
ciutats han invertit en 
sistemes nous de recollida 
selectiva. Per exemple la 
recollida pneumàtica. Còmo-
de i neta i facilita la feina al 
ciutadà perquè recicli. Però 
que se’n fa després? A Itàlia 
se n’encarreguen les màfies 
d’enterrar les deixalles i 
aquí casi que també, el que 
passa que a Espanya les 
màfies són algunes cons-
tructores. 

Les deixalles

Las patéticas cartas de 
los dos personajes, tío y 
sobrino apellidados “Antú-
nez”, han pasado con más 
pena que gloria en plena 
campaña electoral.
Su iniciativa responde al 
deseo de acallar su mala 
conciencia, por no haber 
podido seguir uno de pre-
sidente, y el residente en 
Sabadell de concejal, al no 
contar nunca con el apoyo 
de los afiliados.

Contra los peores augurios de 
estos “dos sujetos”, el PP de 
Barberà del Vallès, ha protago-
nizado la subida más especta-
cular, aumentando un 100 % el 
número de concejales, sin ha-
cerse acreedor de tales descali-
ficaciones y prejuicios, pasando 
de 2 escaños a 4, gracias a 
tirar por la borda el lastre que 
representaba esta panda. Lo 
que les quema no es que el PP 
tenga representación, sino que 
su familia esté fuera.
“La prepotencia es el presupues-
to psicológico de la corrupción”.
¿Aprecian alguna debilidad en 
la actual Junta Local?.
Al desprendernos de estos dos 
sujetos, (únicas bajas) actu-
amos con un alto grado de 
sentido común, compartido por 
un gran número de ciudadanos/
as de Barberà del Vallès.

Adolfo Gallego Serrano
Presidente PP barberà
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La despesa final de la 
passada campanya electo-
ral de l'EAB ha pujat fins 
als 3.123 euros, i volem 
ressaltar que ha estat una 
despesa que s'ha ajustat 
al que diu la Llei Electoral 
(Llei Orgànica 5/1985 del 
Règim Electoral General) 
en el seu punt 2 de l'Arti-
cle 193, on es fa esment 
de les despeses i subven-
cions a partits polítics en 
el marc de les eleccions 
municipals. Si tenim 
present que la població 
censada a Barberà puja 
fins a les 31.688 persones 

(any 2010), la quantitat que les 
candidatures que es presenta-
ven a Barberà podien gastar 
en campanya pujava fins als 
3.485,68 euros. Desconeixem 
si la resta de candidatures que 
es van presentar a Barberà 
també compartiran pública-
ment la seva despesa i els seus 
ingressos, en tot cas, animem 
al veïnat a què tregui les seves 
pròpies conclusions i, des de 
l'EAB, volem acabar remarcant 
que amb una campanya com la 
que ha desenvolupat l'EAB, fent 
un bon ús de diners públics i de 
quotes personals -i, austera, si 
ho comparem amb el desplega-
ment propogandístic de la resta 
de partits barberencs- es pot 
arribar amb perfectes condici-
ons al veïnat, difonent projecte, 
propostes i persones. 

Esquerra Alternativa
 per barberà
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Opinió

una imatge val per totstaff
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tribuna galliner

Per què ha de dimitir Felip Puig?
No se'l deuen estimar gaire 
dins de CiU havent-lo posat 
de conseller d'Interior, ja que 
és una forma de cremar-lo 
políticament i de restar-li po-
der dins del partit. En tot cas, 
ningú l'ha obligat a acceptar 
el càrrec i la seva fatxenderia 
l'està perdent. A mi em sembla 
que Catalunya no demostrarà 
ser democràtica si el conseller 
Felip Puig no dimiteix perquè 
no ha estat a l'altura i el cas 
d'aquesta conselleria és molt 
greu. La conselleria d'Interior 
i els Mossos d'Esquadra tenen 
la facultat d'utilitzar la violèn-
cia per impedir mals majors. 
Això és una responsabilitat 
molt gran perquè la violència 
envers qualsevol persona és 
inacceptable, menys encara 
des d'un estament oficial. Per 
tant, aquesta violència s'ha 
d'administrar amb moltíssima 
responsabilitat i cura, i només 
pot ser legítima per evitar un 
mal major. Un Mosso d'Es-
quadra té a disposició seva 
porres, kubotans i armes que 
disparen bales de goma o 
bales d'acer, per tant, poden 
fer molt de mal. Això ha de 
ser vigilat per la societat molt 
escrupolosament i qualsevol 
abús o mal ús d'aquesta facul-
tat de fer mal legalment ha de 
ser fulminant per als culpa-
bles. Només així podem tenir 
la seguretat de poder garantir 
drets bàsics d'integritat física. 
Ningú els demana ser conse-
llers ni ser policies, per tant no 
poden exigir-nos impunitat ni 

un tracte de favor que els eviti 
aquesta necessaria fiscalització. 
Per això és imprescindible que 
els policies antiavalots vagin 
sempre identificats clarament i 
que es deixin gravar per qualse-
vol càmera que registri la seva 
actuació. El 27M 1) els Mossos 
d'Esquadra no anaven identifi-
cats! 2) voler netejar-desallotjar 
demostrava unes intencions 
molt confuses que podien por-
tar a una situació de tensió i ca-
os innecessària. 3) els acampats 
no estaven protagonitzant una 
situació de mal major que pogu-
és justificar utilitzar la violència 
provocant ferits irresponsable-
ment. 4) la simple presència 
dels Mossos donada l'ambigüe-
tat de la situació era provoca-
dora d'incidents atenent a la 
diversitat social i a la llibertat 

Jordi Oriola i Folch - escriptor

individual, malgrat l'acampada 
havia decidit actuar pacífica-
ment. 5) Ha quedat demostrat 
en el cas dels missatges de 
Facebook del guàrdia urbà el 
que ja fa temps que se sap i 
és que molts policies catalans 
es refereixen als membres 
dels col.lectius reivindicatius 
amb apel.latius com "guarros", 
"escoria"... cosa que demos-
tra una qualitat humana que 
no els fa aptes per a la seva 
feina, ja que no només cal 
que sàpiguen fotre osties. 
Per tot això i per garantir la 
seguretat dels ciutadans, cal 
que ara Felip Puig dimiteixi, i 
que d'aquesta manera quedi 
clar que els poders públics 
administraran la policia amb 
la major responsabilitat demo-
cràtica. 

Lliga per la Laïcitat

Els Mossos van a missa

La Lliga per la Laïcitat, expressa la seva disconformitat amb 
la celebració de la missa institucional en motiu del dia de les 
esquadres i convida els representants polítics a reflexionar per 
tal d’avançar conjuntament en la construcció d’una societat civil 
completament autodeterminada de qualsevol tipus de creen-
ça. A aquest efecte s’ha enviat una carta al conseller d’interior, 
el senyor Felip Puig i al director general de la policia, el señor 

Manel Prat. La Lliga per la 
Laïcitat demana a la Generalitat 
explicacions entorn la missa 
institucional amb motiu del dia 
de les esquadres Considerem el 
fet religiós com a una manifes-
tació individual que l’estat ha 
de garantir, però que en cap cas 
pot ser una manifestació pròpia 
d’un estat democràtic. És per 

això que considerem incompatible amb un estat aconfessional 
com el nostre, tal i com indica l’article 16 de la constitució espa-
nyola, la celebració d’una missa institucional com la realitzada 
per a la celebració del dia de les esquadres. Si una manifestació 
institucional com aquest acte es vehicula a través d’un ritual reli-
giós, indica que l’estat adopta consciència religiosa. Per molt que 
es pugui considerar la religió catòlica com a una expressió amb 
gran presència social, l’estat, per tal de garantir la seva autono-
mia democràtica, ha de mantenir la seva separació d’aquesta al 
igual que ho fa de qualsevol institució privada per molt majorità-

ria que sigui: els representants 
del Barça no parlen en nom del 
govern. És del tot incompatible 
amb un estat democràtic que es 
vehiculi l’acció institucional a 
través d’una confessió religiosa. 
Per altra banda, considerem 
que s’ha vulnerat els drets dels 
membres del cos de mossos 
d’esquadra al imposar.los una 
determinada creença religiosa, 

independentment que aquets en tinguin, i en cas afirmatiu, que 
aquesta sigui la catòlica. La Lliga per la Laïcitat, expressa la seva 
disconformitat amb la celebració de la missa institucional en mo-
tiu del dia de les esquadres i convida els representants polítics 
a reflexionar per tal d’avançar conjuntament en la construcció 
d’una societat civil completament autodeterminada de qualsevol 
tipus de creença. 

La llibertat de 
consciència és un
valor clau a defensar 
en una societat 
democràtica

Les institucions 
públiques representen 
tota la ciutadania 
amb independència 
de les seves opcions 
de consciència

diferents imAtges del desAllotJAment

L'Ordenança per la Convivència 
i Civisme aprovada amb els vots 
d'una gran majoria de grups po-
lítics diu en el seu Art. 47. Publi-
citat a la via pública que es pro-
hibeix: a). Dur a terme cap tipus 
de publicitat a la via pública, o 
visible des de la mateixa, sense 
disposar prèviament de la llicèn-
cia municipal que l’autoritzi. b). 
Enganxar o col.locar cartells fora 
dels llocs que expressament hagi 
pogut habilitar a l’efecte l’admi-
nistració municipal. c). Enganxar 
ni col.locar la publicitat a fanals, 
arbres, parades d’autobús, a ex-
cepció en aquest cas de les mar-
quesines destinades a aquesta 
finalitat i per l’adjudicatari de la 
concessió administrativa corres-
ponent, ni altres elements de mo-
biliari urbà, façanes dels edificis, 
parabrises dels vehicles ni qual-
sevol altre lloc no destinat espe-
cíficament a la publicitat. Pel que 
es veu no compleix la norma ni el 
propi Ajuntament ni dos dels par-
tits que hi van donar suport.
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ServeiS

sudoku
L’objectiu és omplir una quadrícula de 9 x 9, amb 9 sub-
grups o subquadrícules de 3x3 cel.les, amb nombres de l’1 
al 9. 
No es pot repetir cap xifra en una mateixa fila, columna o 
subquadrícula. 

Nivell mitjà

soLució a La Pàgina 8

la vinyeta

Podeu consultar 
aquestes dades al

portal de
l’independent a:
independent.cat/barbera

Per anunciar-vos 
a L’independent 

truqueu al 
93 217 44 10

Farmàcies de guàrdia Mercadets

Ajuntament
93 729 71 71

CAP Barberà del Vallès
93 719 25 40

CAP Rosa dels Vents
93 719 42 81

CAP Badia del Vallès
93 719 26 01

Ambulàncies 24 hores
904 106 106

Creu Roja
93 726 66 66

Bombers
93 726 00 80

Ràdio Barberà
93 729 44 71

Fundació Barberà Promoció
93 719 28 37

Patronat Municipal d’Esports
93 729 19 87/27

Tanatori
93 719 27 78

AA.VV. Can Gorgs
93 718 03 31

AA.VV. Can Gorcs II
93 719 28 37

AA.VV. Eixample-can Llobet
659 017 893

AA.VV. la Romànica
93 729 17 39

Federació AA.VV. Barberà
93 719 28 37

Radio Taxi Barberà
 93 729 07 07

Policia Local
93 719 00 90

Guardia Civil
93 719 36 10

Policia Nacional
93 724 75 00

Mossos d'Esquadra
93 734 61 00

Oficina Treball Generalitat
93 718 85 11

Aigua - SABEMSA
93 729 46 02

Gas Natural
900 750 750

Fecsa-Endesa
902 502 750

Jutjat de Pau
93 729 20 35

Correus
93 718 52 29

Servei Local de Català
93 729 34 64

Parc Taulí
93 723 10 10

Fil Directe
93 718 34 17

Recollida estris vells
93 279 35 36

Oficina Municipal Habitatge
93 719 41 20

Dilluns
Barberà del Vallès

Dimarts
Sabadell (Creu Alta)
Montcada i Reixac

Dimecres
Ripollet

Montcada
Terrassa

Dijous
Badia del Vallès

Sabadell (Campoamor)
Sant Cugat

Divendres
Cerdanyola
Sant Quirze

Dissabte
Sabadell (Merinals)

Rubí
Castellar del Vallès

Diumenge
Sabadell 

(Zona Hermètica)

Telèfons d’interès
Granero Algarve, 2 BADIA dia 10 de juny
Pagés Av. Generalitat, 92 dia 11 de juny

Losa Av. Mediterrani, 26 BADIA dia 12 de juny
Palomeras Via Sant Oleguer,2 dia 13 de juny

Blanca - Suades Av. Tibidabo, 68 dia 14 de juny
Perelló Anselm Clavé, 8 dia 15 de juny

Budallés Av. Burgos, 42 BADIA dia 16 de juny
A. Galceran Pg. Dr. Moragas, 184 dia 17 de juny

Ferrer Av. Burgos, 4 BADIA dia 18 de juny
S. Galcerán Av Generalitat, 41 dia 19 de juny

Sisquella Av. Costa Brava, 2 BADIA dia 20 de juny
Granero Algarve, 2 BADIA dia 21 de juny
Pagés Av. Generalitat, 92 dia 22 de juny

Losa Av. Mediterrani, 26 BADIA dia 23 de juny
Palomeras Via Sant Oleguer,2 dia 24 de juny

Blanca - Suades Av. Tibidabo, 68 dia 25 de juny
Perelló Anselm Clavé, 8 dia 26 de juny

Budallés Av. Burgos, 42 BADIA dia 27 de juny
A. Galceran Pg. Dr. Moragas, 184 dia 28 de juny

Ferrer Av. Burgos, 4 BADIA dia 29 de juny
S. Galcerán Av Generalitat, 41 dia 30 de juny

Sisquella Av. Costa Brava, 2 BADIA dia 1 de juliol
Granero Algarve, 2 BADIA dia 2 de juliol
Pagés Av. Generalitat, 92 dia 3 de juliol

Losa Av. Mediterrani, 26 BADIA dia 4 de juliol
Palomeras Via Sant Oleguer,2 dia 5 de juliol

Blanca - Suades Av. Tibidabo, 68 dia 6 de juliol
Perelló Anselm Clavé, 8 dia 7 de juliol

Budallés Av. Burgos, 42 BADIA dia 8 de juliol
A. Galceran Pg. Dr. Moragas, 184 dia 9 de juliol

Ferrer Av. Burgos, 4 BADIA dia 10 de juliol
S. Galcerán Av Generalitat, 41 dia 11 de juliol

Sisquella Av. Costa Brava, 2 BADIA dia 12 de juliol
Granero Algarve, 2 BADIA dia 13 de juliol
Pagés Av. Generalitat, 92 dia 14 de juliol
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Política

REDACCIó

El proper pressupost de la Gene-
ralitat hauria d'incloure una par-
tida per a la immediata construc-
ció de la primera fase de la Escola 
Marta Mata, a Barberà del Vallès. 
Així ho ha sol·licitat formalment 
el Grup Parlamentari Socialista 
del Parlament de Catalunya, a 
instàncies de l'Ajuntament i la 
comunitat educativa. La comis-
sió del Grup Parlamentari So-

El Parlament insta al Govern a 
construir l'escola Marta Mata

cialista (amb Miquel Iceta com 
a portaveu, la diputada sabade-
llenca Montserrat Capdevila i el 
diputat Daniel Font) ha recordat 
la necessitat de començar la cons-
trucció de l'edifici (previst en un 
solar de 6 mil metres quadrats 
al costat de l'estació ferroviària) 
per a una escola que està autorit-
zada i en funcionament, oferint 
dues línies des de setembre del 
2009». Des d'aquesta data, la Es-
cola Marta Mata està ubicada de 

manera provisional en aules de 
la Escola Elisa Badia. El dijous 
al matí, l'Alcaldessa de Barberà, 
Ana del Frago, acompanyada del 
primer tinent d'alcaldessa, Anto-
nio Baez i representants del'Am-
pa de l'escola Marta Mata, van 
assistir a la sessió de la comissió 
d'ensenyament del Parlament de 
Catalunya on es va presentar la 
petició de la construcció de l'es-
cola. Un cop exposats els motius 
de la premura de la construcció 

Sense cap vot en contra s'aprova inclore el cost en el pressupost

enderrocAment de lA mAsiA on hA d'AnAr l'escolA

AJbArberà

Ana del Frago (PSC) formarà un govern 
estable de quatre anys amb el suport de CIU

ICV-EUiA 
aposta per un 
suport puntual 
al PSC ICV-EUiA i PCPB apostaven per un govern del PSC en minoria i negociar cada tema

El PSC va tornar a gua-
nyar les eleccions munici-
pals a barberà del Vallès 
de manera contundent. 
De nou els socialistes 
van aconseguir el doble 
de vots que la segona 
força (PCPb) a la ciutat. 
Tot i aquesta victòria, el 
PSC, va perdre la majo-
ria absoluta i per poder 
mantenir un govern 
estable durant els quatre 
anys havia d'aconseguir 
un pacte de govern

REDACCIó

Barberà ha estat una de les ciu-
tats en que el PSC ha mantingut 
de manera brillant els resultats 
obtinguts en els darrers 20 anys. 
Ana del Frago ha aconseguit atu-
rar la davallada socialista a la gran 
majoria de pobles i ciutats i so-
bretot a la resta de l'Estat.

Legislatura o Govern

La mateixa nit del 22 de maig ja es 
van començar a fer previsions de 
futur respecte de com i amb pac-
tarien els socialistes per seguir go-
vernant la ciutat. La mateixa nit, 
en declaracions a Ràdio Barberà, 
José Luis Rivera (ICV-EUiA) va 
manifestar que la dreta no accedi-
ria a l'alcaldia ni per activa ni per 
passiva, en posterior dies, Juanjo 
Rodriguez (PCPB) es manifestava 
de la mateixa manera i destacava 
que els resultats eren molt clars 
sobre qui havia de ser l'ALcaldessa 
de Barberà del Vallès. En els se-
güents dies, Ana del Frago, s'ha 

REDACCIó

Aquest és un estracte del comu-
nicat que ens ha fet arrivar ICV-
EUiA, fent una valoració dels 
resultats i el futur. Els resultats 
electorals situen de nou el PSC 
com a força més votada, però 
amb un creixement preocupant 
de les forces de dretes. Un altre 
factor a destacar negativament 
és la pèrdua de representació 
al Ple per part d’ERC, fet que 
deixa ICV-EUiA com a única 
força decididament d’esquerres 
amb representació municipal a 
la nostra ciutat. Davant del crei-
xement de les diferents dretes 
en tots els àmbits, i en un con-
text de retallades per part de la 
Generalitat i el Govern Central, 
l’aposta d’ICV-EUiA és cla-
ra: plantar cara fent polítiques 
d’esquerres. El nostre grup mu-
nicipal treballarà perquè l’Ajun-
tament de Barberà sigui una 
barrera de defensa contra les 
retallades, perquè només es pot 
aturar la dreta amb polítiques 
d’esquerres.Les eleccions del dia 
22 han donat al PSC la majoria 
suficient per a obtenir l’alcaldia 
i governar la ciutat. El nostre 
grup municipal estarà sempre 
obert a l’acord per trobar solu-
cions d’esquerres, i si aquesta és 
la seva prioritat, el PSC podrà 
governar sense problemes. Si el 
PSC opta per l’estabilitat dels 
propers quatre anys i decideix 
pactar amb la dreta, la respon-
sabilitat serà només del PSC. 
Pel bé de la ciutat, esperem que 
la seva prioritat siguin les políti-
ques d’esquerres. 

reunit amb tots els candidats i ha 
rebut diferents respostes a les seves 
propostes. Per descomptat que el 
pacte amb el PP era poc provable 
doncs no hi havia voluntat en cap 
de les dues parts, la resta era tot 
possible. Amb la PCPB tampoc 
es veia massa factible doncs les 
ferides d'uns i altres encara res-
ten obertes i potser cal que passi 
una mica més de temps, per tal 
i com han manifestat algun cop 
membres d'ambdues formacions, 
tornar tots a la casa comuna d'Avg 
de la Generalitat. ICV-EUiA va 
deixar prou clar que no hi havia 
voluntat d'un pacte de govern i 
que es garantia el suport si es feien 
polítiques d'esquerres. 

El resultat final de les eleccions 
a Barberà ha atorgat un total de 
nou regidors al PSC, tots ells, 
també regidors en aquesta legis-
latura acabada. La Plataforma 
Ciutadana, ha mantingut els 
quatre regidors però amb una 
incorporació, Carmina Pérez, 
directora de l'escola del Bosc. El 
grup que aporta més novetat és el 
PP, que dobla els nombre de re-

gidors i passa de 2 a 4 dels quals 
tres són noves incorporacions ( 
Jaime Fernández, Cristina del 
Valle i Josep Bertomeu) Conver-
gència i Unió recupera el segon 
regidor i torna al consistori M. 
Tresa Colomer i finalment amb 
ICV-EUiA s'incorpora Maite 
Barrachina com a número dos 
de la candidatura. Ni EAB, ERC 
i PXC van aconseguir el 5%.

AnA del frAgo depositA el seu vot el pAssAt 22 de mAig

En aquesta legislatura hi haurà 
cinc estrenes i una tronada

de l'escola s'ha procedit a la vota-
ció i amb només l'abstenció dels 
8 membres de CIU i per raons 
administratives, i la resta de vots 

de tots els grups favorable s'ha 
decidit instar al Govern de que 
inclogui la partida al pressupost 
d'aquest any. 



6

l’independent
de Barberà 10 de juny de 2011
l’independent

6

Societat
breusEl "Moviment de les Acampades" arriba 

amb força a Barberà del Vallès
La col.laboració i participació dels veïns i veïnes ha estat fonamental per l'acampada

Seguint amb els movi-
ments sorgits de les mani-
festacions del 15 de maig, 
que van donar lloc a dife-
rents acampades, com les 
de Sol, Plaça Catalunya o 
tantes altres, des de bar-
berà del Vallès el passat 
23 de maig es va realitzar 
una assemblea oberta que 
va comptar amb una gran 
participació per part del 
veïnat. Vist que la mateixa 
indignació era present al 
nostre poble es va decidir 
portar a terme una acam-
pada a la Plaça de la Vila 
incorporant-se a aquest 
moviment.

COMISSIó COMUNICACIó

La plaça s’ha convertit en un punt 
de trobada per denunciar l’actu-
al sistema econòmic i polític des 
d’un punt de vista crític, elabo-
rant propostes alternatives on 
tot el poble té la paraula. En les 
multitudinàries assemblees que 
s’han realitzat diàriament, després 
d’una sorollosa cassolada de pro-
testa la gent ha transmès la seva 
preocupació sobre temes com: els 
privilegis de la classe política, les 
retallades als serveis públics, l’atur 
i la preocupant situació del jovent 
i els abusos de la banca. 

Les accions 

A més dels debats també ha sigut 
un espai per l’acció amb cercavi-
les reivindicatius per la ciutat o 
participant en les convocatòries 
de la Plataforma d’Afectats per la 

REDACCIó

La remodelació i transformació del 
complex poliesportiu Maria Re-
verter de Barberà ja s’ha acabat. Al 
cap de més de dos anys de treballs 
realitzat per fases, amb un cost de 
prop de 6,8 milions d'euros. L'an-
tiga pista poliesportiva en què es 
practica, sobretot, hoquei, en les 
modalitats de sobre rodes i amb 
cadira elèctrica, ja ha estat obert 
per disputar alguns partits en el 

Hipoteca, evitant desnonaments 
en poblacions veïnes. Aquests te-
mes han estat tractats en coordi-
nació amb la resta d’acampades 
del Vallès i Plaça Catalunya en 
la seva dimensió global, com a 
nivell municipal, en un aspec-
te més concret. Les propostes a 
debatre sortien d’una bústia on 
la població compartia les seves 
inquietuds i propostes, que es 
recollien després en l’assemblea 
general. L’Acampada s’ha orga-
nitzat en diferents comissions 
per tal de garantir el seu funci-
onament, que no seria possible 
sense tota la solidaritat de gent 
del poble que s’ha bolcat amb 
aquesta iniciativa. 

final de temporada. Entre els dife-
rents treballs realitzats s’han reno-
vat els revestiments interiors, s'hi 
han instal·lat 200 localitats i s'hi 
han construït noves dependències 
per als vestidors, els magatzems 
i la farmaciola. La gran novetat, 
però, és l'equipament annex que 
s'ha construït, amb dues piscines 
cobertes –una per a competició 
i una altra de recreativa– que es 
complementa amb una zona de 
sauna, banys de vapor i solàrium. 

L'Ajuntament aprova el conveni 
de col·laboració amb la Diputa-
ció de Barcelona per al funciona-
ment d'un Servei d'Orientació 
Jurídica a la ciutadania. Les per-
sones que ho sol·licitin rebran 
un primer consell orientador, 
no directiu i gratuït, relatiu a 
aspectes jurídics derivats de l'ac-
tual situació de crisi, informació 
de serveis de mediació o altres 
sistemes alternatius de resolució 
de conflictes. Els temes concrets 
als que es donaran resposta se-
ran els relacionats amb els drets i 
deures derivats del compliment 
de les obligacions contractuals, 
subministraments a l'habitatge, 
relacions arrendatícies i els de-
rivades de la compra o atorga-
ment d'hipoteques d'habitatges 
i dret de família. 

El Punt d'Atenció Continua-
da (PAC) de Barberà, ubicat al 
CAP Rosa dels Vents, romandrà 
tancat en període estival a partir 
de l'1 de juny. L'atenció urgent 
a partir de les 20 hores es realit-
zarà als serveis següents, durant 
els horaris que s'indiquen: PAC 
Badia del Vallès - Av. Bètica, s/n 
- Badia del Vallès: De dilluns a 
divendres de 20 a 8h, dissabtes 
a partir de les 17h, diumenges 
i festius: les 24 hores. CUAP 
Cerdanyola-Ripollet - C. Tar-
ragona, s/n (cantonada ctra. 
Barcelona) – Ripollet: Els 365 
dies de l'any les 24 hores. CUAP 
Sant Fèlix - Ctra. de Barcelona, 
473 – Sabadell: Els 365 dies de 
l'any les 24 hores.  

Es crea el Servei 
d'Orientació 
Jurídica 

Les urgències 
PAC tancaran 
durant l'estiu 

Una de les línies serà continuar 
donant suport a les mobilitzaci-
ons de caire més general, com les 
dels següent 14 i 15 de juny al 
Parc de la Ciutadella, per aturar 
el ple del Parlament de Catalu-
nya que ha d’aprovar els pressu-
postos de les retallades o la gran 
manifestació internacional del 
19 de juny. Des de la assemblea 
d’indignants es té clar la conti-

nuïtat del moviment més enllà 
de les acampades, per mantenir 
la indignació al carrer i oferir 
aquest espais de lluita i trans-
formació per aconseguir una 
societat més justa convidant a 
tothom a sumar-se per ser cada 
cop més en aquest moviment de 
lluita. Encara s'han de definir 
d'altres accions de futur que es 
veuran en propers dies.

JessicA gómez

e.A.

imAtge d'unA de les JornAdes

Els moviments de futur es 
comencen a dibuixar

El complex Maria Reverter pendent 
del suministre elèctric 
Abans de final d'any s'ha de concedir la gestió del complex

A l'estiu, el sostre retràctil perme-
trà ampliar les possibilitats de les 
instal·lacions. El nou edifici tam-
bé disposa d'una planta superior 
que estarà dedicada a activitats 
de condicionament físic, amb 
aparells per fer-hi exercicis cardio-
vasculars o aeròbic amb bicicletes 
i sales complementàries, mentre 
que el soterrani s'ha reservat per a 
les bombes i la maquinària per fer 
anar la piscina. La coberta superi-
or disposa, finalment, de plaques 

solars fotovoltaiques per generar 
bona part de l'energia necessària 
per escalfar l'aigua de les piscines 
i els vestidors. Les obres del nou 

edifici han permès reservar sales 
independents perquè funcionin 
com a oficines per a les associaci-
ons esportives. 

imAtge de lA novA piscinA del complex mAriA reverter
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Solució 
al 

sudoku
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Plaça de la Unitat
         Casc Antic

Compra a les botigues de plaça de la Unitat 
Et farem un 10% de DESCOMPTE

Presenta aquest anunci 
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Cultura
breusLa Festa de l'Esport a Barberà aplega 500 

participants en un gran ventall d'esports 
Un total de 199 municipis de la província de Barcelona chan celebrat la Festa

La Diputació de 
barcelona, en cooperació 
amb els ajuntaments i 
l'Agrupació Territorial 
dels Consells Esportius 
de barcelona, organit-
za aquesta gran festa 
esportiva de caire recre-
atiu i popular. Una festa 
que durà l'esport a les 
instal.lacions esportives, 
places i espais naturals 
de les poblacions partici-
pants. Hi podreu trobar 
pedalades, curses, cami-
nades, jocs tradicionals, 
gimnàstiques suaus.... 
activitats de tota mena i 
per a tots els públics.

REDACCIó

L'objectiu de la festa és, essen-
cialment, que els municipis de 
la província que se sumin a la 
iniciativa realitzin activitats en 
instal·lacions esportives munici-
pals (pavellons, piscines, pistes, 
etc.), així com places, carrers o 
la muntanya, perquè el conjunt 
de la ciutadania pugui gaudir de 
l'esport de manera lúdica i festi-
va. L'any passat, més de 160.000 
persones i 199 municipis van par-
ticipar a les més de 900 activitats 
programades per la Festa. 

Participants

Les entitats participants varen ser: 
la Unió Atlètica de Barberà que 
va celebra una trobada; els Barbe-
rà Rookies CFA que va dur a ter-
me una sèrie de partits de Futbol 
Flag; l’Escola de Natació que va 
participar a la jornada amb l’orga-
nització de jocs infantils aquàtics; 

el Club Escola de Futbol Barberà 
Andalucia amb diferents partits 
dels benjamins; el Club de Petanca 
de Barberà que va organitzar una 
trobada per als seus membres; el 
Club d’Escacs Barberà que també 
va participar amb partides simul-
tànies; la Unió Esportiva Bàsquet 
Barberà que va dur a terme par-
tits i activitats entorn al bàsquet; 
el Club de Futbol La Romànica 
que va disputar diferents partits; 
el Club Voleibol Barberà Comerç 
Urbà que va fer una trobada de 
volei; i el Club d’Handbol de la 
ciutat; la Unió Esportiva Hoquei 
Barberà; l’Escola de Tennis; o la 
Penya Ciclista de la ciutat que va 
organitzar una pedalada urbana 
fins a la desembocadura del riu 
Besòs. 

És una festa esportiva de cai-
re recreatiu i popular oberta 
a la participació de tothom, 
adaptant les activitats al ni-
vell físic dels participants, no 
competitiva. Es porta a ter-
me en instal·lacions esporti-
ves convencionals i als espais 
públics. Neix d'una iniciativa 
de les províncies de Torino i 
Barcelona a la que s'han anat 
incorporant altres territoris, 
com per exemple Euskadi i 

la província de Girona. A la 
Festa de l'Esport hi pot parti-
cipar tota la ciutadania, sense 
límit d'edat i amb el propòsit 
de què hi tinguin cabuda tots 
els col·lectius. Una festa plena 
d'activitats esportives per a 
què hi juguin les famílies, els 
més grans, els nouvinguts, les 
persones amb discapacitats. 
L'oferta d'activitats les disse-
nya cada ajuntament, en fun-
ció de la seva oferta esportiva.

AJbArberA

membres del cb petAncA pArticipen A lA festA de l'esport

Enguany ha estat la 10a 
edició d'una festa ja arrelada

Diumenge 22 va tenir lloc la V 
Caminada Solidària Barberà - 
La Mola, que va comptar amb 
gairebé 150 participants, orga-
nitzada per l'Esplai L'Esquirol. 
L'entitat ha valorat la convoca-
tòria com “tot un èxit de par-
ticipació” i ha volgut agrair a 
tothom que hi va participar i a 
les persones que van ajudar en la 
seva organització. D'altra banda, 
des de l'esplai també s'ha volgut 
remarcar com els nens i nenes 
de l'esplai van participar a la ca-
minada, fent trams adequats a 
les seves edats, aconseguint així 
reunir quasi 200 persones en tot 
l'event. Enguany, els diners re-
captats s'han destinat a l'entitat 
Corazón de León, una associa-
ció que recolza econòmicament 
a les famílies i nens i nenes amb 
càncer per oferint-los acompa-
nyament i assessorament vers la 
malaltia. 

El passat dia 3 de maig, el jove 
escriptor Albert Casals va visitar 
l’Institut La Romànica de Barbe-
rà del Vallès per compartir una 
estona amb els i les joves de 1r 
de Batxillerat, arran d’una peti-
ció expressa per part de l’alum-
nat. Albert Casals, és un jove que 
amb tan sols vint anys ha viatjat 
en cadira de rodes per tota Sud-
Amèrica, Europa, Àfrica, Àsia, i 
properament iniciarà el seu viatge 
a Nova Zelanda. L’Albert viatja 
sense diners, només amb la seva 
motxilla i fent autostop. La jor-
nada, que “que va ser molt inte-
ressant per tothom”, va donar a 
conèixer que “una altra manera 
de vida és possible”. 

La caminada a 
La Mola reuneix 
150 participants

L’escriptor Albert 
Casals visita l’IES 
La Romànica

Mercat Ecològic. El Mercat Ecològic ha tornat a passar per 
Barberà. A les paradetes obertes de 9 a 21h a l'entorn del Mercat 
11 de Setembre, hi seran presents productes ecològics, locals, ar-
tesanals i de la terra.
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Badia
breusEva Menor mantindrà l'alcaldia tot i 

haver perdut la majoria absoluta
ICV-EUiA facilitarà la proclamació de la candidata socialista i seguirà negociant

La gran sorpresa de la 
jornada electoral del 
passat 22 de maig al 
Vallès Occidental ha 
estat sens dubte la gran 
devallada del PSC a badia 
del Vallès. En els darrers 
deu anys el resultat de 
les diferents comptesses 
electorals oferien una 
rotunda i aclaparadora 
victòria al socialistes. 
Ja va ser tot un avís el 
resultat de les darreres 
eleccions autonòmiques 
del mes de novembre i 
ara s'ha confirmat aquest 
canvi de tendència. 

REDACCIó

Amb una participació de quasi el 
50 %, el Partit dels Socialistes de 
Catalunya (PSC) va guanyar les 
eleccions a Badia del Vallès, pe-
rò va perdre la majoria absoluta, 
quedant-se amb 7 dels 11 regidors 
amb els que comptava. Els PSC 
de Badia va obtenir el 34% dels 
vots, és a dir un total de 1.704 
vots. El PSC ha estat la força més 
votada a Badia amb un 34% dels 
vots. Encara així perd 4 regidors i 
es queda amb 7, per la qual cosa 
necessitarà buscar aliances per su-
mar els 9 que marquen la majoria 
en el ple municipal. L'AEB se-
gueix sent la segona força política 
a Badia, aconseguint 1 represen-
tant més respecte a les eleccions 
de 2007 i aconseguint 4 regidors 
amb el 23,26% dels vots. El PP 
aconsegueix un augment especta-
cular passant de 1 a 3 represen-
tants (15,04%), mentre que CiU 
i ICV-EUiA es mantenen amb 1 
representant tot i aconseguir un 

lleuger augment de vots. A Ba-
dia, PxC aconsegueix 1 regidor 
sent la sisena força política amb 
un 6,19% dels vots. ICV-EUiA 
ha decidit facilitar la investidura 
i la formació de govern per part 
del PSC a Badia, com a gest per 
a facilitar acords en temes impor-
tants per al municipi els propers 
4 anys. ICV-EUiA es fixa, com a 
temes clau per la ciutat als quals 
intentar arribar a acords el desen-
volupament del PGOU, el finan-
çament del municipi, l'aprovació 
dels pressupostos, la reclamació 
d'infraestructures promeses per 
altres administracions, el desen-
volupament del pla d'infraes-
tructures esportives i la creació 
d'un pla integral de serveis a les 
persones. 

Els Mossos d'Esquadra van de-
tenir dijous a la tarda Raúl Ortiz 
Parra, veí de Cerdanyola del Va-
llès, i José Manuel Belmonte Fru-
tos, resident a Badia del Vallès, 
com a presumptes autors del ro-
batori de tres paquets de xecs res-
taurant valorats en 70.000 euros. 
Es dóna el cas, però, que els dos 
detinguts són el cap de llista i el 
número sis de la candidatura de 
Plataforma per Catalunya (PxC) 
a Badia, una població en què la 

formació contrària als immigrats 
va aconseguir diumenge un edil, 
de manera que Ortiz hauria de 
prendre possessió de l'acta de re-
gidor en el ple del dissabte 11 de 
juny. Des de la direcció del partit 
han anunciat “mesures contun-
dents i dràstiques”com ara l'ex-
pulsió si la investigació conclou 
que van cometre el robatori, de 
manera que l'acta de regidora re-
cauria en la número dos, Marina 
Rosa de Frutos.

imAnol ortiz

evA menor tornArà A rebre lA vArA de comAndAment de bAdiA 

L'edil electe de PxC a Badia i 
el sis de la llista detinguts 

El diumenge 5 de juny, va tenir 
lloc la 22a edició de la Cursa 
Popular a Badia, un dels esdeve-
niments esportius més rellevants 
de la ciutat que va comptar amb 
la participació de gairebé 800 
persones, dos centenars més 
que l’any passat. Com cada any, 
i dins del marc de la Festa de 
l’esport, la cursa va estar organit-
zada per l’Ajuntament de Badia 
del Vallès, però amb la novetat 
de la massiva participació i pa-
trocini de diversos comerços de 
la ciutat. Benito Ojeda Sanz, del 
Club Adidas Domingo Catalan, 
va resultar un any més el gua-
nyador absolut de la cursa, amb 
un temps real de 17 minuts 23 
segons. En la categoria femeni-
na el primer lloc va estar per la 
Montse Mas, amb un temps de 
21 minuts i 18 segons, del Club 
Esportiu Montornés. 

L'Obra Social de CatalunyaCai-
xa, amb els seus ajuts a projectes 
d'impuls social, pretén dotar a 
les entitats sense afany de lucre, 
dedicades a reforçar l’autonomia 
de les persones més vulnerables, 
del suport necessari per a desen-
volupar projectes innovadors. 
La Fundació Cívica de Badia va 
presentar un projecte dins l'àm-
bit de les iniciatives que generin 
i reforcin, d'una manera directa, 
la participació de la gent gran 
en la nostra societat. “Tu també 
pots”, és el projecte per la Gent 
Gran que tindrà el suport eco-
nòmic de la entitat bancaria. 
Les activitats i tallers s'iniciaran 
a mitjans de setembre i tindran 
una durada de deu mesos. 

Prop de 800 
persones a la 22a 
Cursa Popular

Catalunya 
Caixa ajuda a la 
Fundació Cívica
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Esports

REDACCIó

En un mateix cap de setmana 
han coincidit els Campionats de 
Catalunya Absolut, juvenil i de 
Combinades. A Mataró en l’in-
dividual han participat quatre at-
letes de la Unió Atlètica Barberà. 
El resultat més destacat ha estat 
la marca personal de Javi Garcia 
en 400mll en córrer la semifinal 
en 50’’74 aconseguint l’accés a la 
final. A més Sheila Dobón va ser 

Marques personals i una mínima 
estatal per la Unió Atlètica Barberà

8a en alçada amb 1m43cm i 10a 
en triple amb 10m52cm, Anna 
Aragonés va ser 7a a la llargada 
amb 4m86cm i Eva López va ser 
6a en la semifinal dels 100mll 
amb 13’’61, marca personal. 
Menys sort van tenir a Barcelona 
on es va celebrar el Campionat de 
Catalunya de Combinades. Ima-
nol Cardona, candidat a medalla, 
no va poder acabar el decatló en 
fer-se mal al peu en la llargada 
quan estava fent una primera 

En els campionats de Catalunya en diferents modalitats

bona jornada on destaca la mar-
ca personal en 100mll, 11’’19. 
De la resta de representants el 
millor classificat va ser Salvador 
González que va acabar en 5a 
posició amb 6.112 punts. Tam-
bé bona competició per Daniel 
Rodríguez que va millorar la seva 
marca personal arribant a 5.606 
punts. Jordi Durante tampoc va 
poder acabar el decatló. Al ma-
teix temps que el català absolut 
de combinades també van dispu-

imAnol cArdonA A vAlenciA

imAnol ortiz

tar els campionats junior, juvenil, 
cadet, infantil i aleví. En catego-
ria junior la barberenca Andrea 
Morral va acabar en 3a posició 

amb 2.276 punts. Per una altra 
banda, German Prats va ser l’únic 
representant barberenc al campi-
onat de Catalunya juvenil. o.

Jordana 
de Haro, 
campiona de 
Catalunya
REDACCIó

El passat dissabte 28 de maig 
va tenir lloc al Poliesportiu 
dels Maristes a Barcelona el 
Campionat de Catalunya i se-
lecció al Campionat d'Europa 
de Fisic-Culturisme i Body 
Form. Entre els participants es 
trobava el Gimnàs barberenc 
Bunkai que va presentar a qua-
tre competidors obtenint molt 
bones posicions. Sens dubte, 
el resultat més destacat va ser 
el títol de Campiona de Ca-
talunya aconseguit per la Jor-
dana de Haro en la modalitat 
de Body Form. Aquest èxit va 
tenir el premi extra per la jove 
esportista local de ser seleccio-
nada per participar en el Cam-
pionat d’Europa que se celebra 
aquest cap de setmana a la ciu-
tat belga de Dinant. 
En el mateix Campionat de 
Catalunya, la resta de repre-
sentants del Gimnàs Bunkai 
també van obtenir bons resul-
tats. Juan Ramírez, va finalit-
zar subcampió en la categoria 
de -70kg; Toni Moral va que-
dar 3r a la categoria de -75Kg; 
Ricardo Ramonet, va quedar 
en 4a posició a la categoria 
màster 1. 
Tanmateix, cal destacar que 
durant aquest proper cap de 
setmana tindrà lloc a Alacant, 
el Campionat d'Espanya de 
Pressió amb banc, en el qual 
el Gimnàs Bunkai presenta un 
nombrós equip i on aspira a 
continuar sumant bons resul-
tats. 

Un cadet i dos alevins de l’Escola de Futbol 
Barberà - Andalucia, campions de lliga
Els equips de formació compensen el desencís del descens de l’amateur

L’Escola de Futbol bar-
berà Andalucia ha tancat 
la temporada 2010-2011 
amb un regust agredolç. 
Mentre la primera experi-
ència amb l’equip ama-
teur no ha estat gaire 
exitosa, els equips de 
base sí han aconseguit 
molt bons resultats.

DAVID MARTIN

L’objectiu fundacional de l’Es-
cola de Futbol era (i és) treballar 
en la formació de joves jugadors 
que en un futur no gaire llunyà 
puguin formar part de les estruc-
tures esportives dels recentment 
creats equips amateurs de l’enti-
tat. I quan es treballa bé els resul-
tats sempre arriben. 

El cadet

És el cas de l’equip cadet de l’EF 
Barberà Andalucia que ha jugat 
a la Primera Divisió. En un gran 
frec a frec amb el Can Rull, l’Es-
cola de Futbol Montcada, la Sa-
badellenca i el Sabadell, l’equip 
entrenat per Josep, Paco i Ricar-
do s’ha proclamat campió de lli-
ga amb 68 punts gràcies a les 22 
victòries i 2 empats en els trenta 
partits disputats. Tot plegat per 
aconseguir un meritori ascens a 
la categoria Preferent. Els juga-
dors que han aconseguit aquesta 
fita han estat: Álex, Xavi, Arnau, 
Sergio, Kevin García, Dani, Car-
los, Júnior, Rubén, Borja, Ricard, 
Juan María, Eric, Lucena, Kevin 
Pino, Raúl, Rafa, Ledesma, Cris-
tian i Javi. Tots ells tindran la 

missió d’intentar consolidar-se en 
el segon màxim nivell de la cate-
goria cadet durant la temporada 
2011-2012. Igualment cal remar-
car uns altres dos ascensos pels 
equips de l’Escola de Futbol. En 
aquest cas de dos equips alevins. 
L’equip B s’ha proclamat campió 
de lliga del seu grup de Tercera 
Divisió, superant al Jabac de Ter-
rassa i guanyant 27 dels 30 partits 
disputats i la temporada vinent 
podrà jugar a Segona Divisió. Per 
la seva banda, l’equip C també ha 
guanyat el seu grup superant per 
només dos punts al Juventud 25 
de Septiembre i aconseguint no 
perdre cap partit com a local, i 
jugarà a la Tercera Divisió. 

rAquel llAgosterA

els equips de l'escolA AplAudeixen els cAmpions

Els bons resultats dels equips 
de base de l’Escola de Futbol 
Barberà Andalucia no han po-
gut tenir el mateix ressò amb 
el primer equip amateur que 
debutava aquesta temporada. 
L’equip que ha acabat entrenant 
Pedro Baño no ha pogut evitar el 
descens de categoria, perjudicat 
enguany per la reestructuració 
de categories que ha fet baixar 
a més equips dels habituals. La 

Romànica tampoc ha assolit 
l'objectiu de pujar que a principi 
de temporada semblava aconse-
guiria. Això vol dir que la pro-
pera temporada els tres equips 
amateurs de futbol barberenc 
(els dos de l’Escola i el de La 
Romànica) tornaran a coincidir 
en la mateixa categoria. Serà a la 
nova Tercera Catalana, que per 
entendre’s, és el que s’ha anome-
nat sempre Segona Territorial.

El futbol amateur barberenc, 
com sempre
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Activitat Econòmica
El Grup Cofares inaugura una nova 
plataforma logística a Barberà del Vallès
L'any 2010,Cofares, va aconseguir una xifra de negoci de 2.890 millones de euros

El president de la Genera-
litat de Catalunya, Artur 
Mas, va inaugurar la nova 
plataforma logística del 
Grup Cofares a barberà 
del Vallés. En l'acte oficial 
va estar acompanyat per 
l'alcaldessa del municipi, 
Ana del Frago; el conse-
ller de Sanitat, boí Ruiz, i 
el president de Cofares, 
Carlos González bosch. 

REDACCIó

El Grup Cofares ha invertit al 
voltant de 90 milions d'euros 
en la modernització tecnològica 
i l'ampliació de la seva xarxa lo-
gística a Espanya. La meitat de la 
inversió (46,5 milions d'euros) 
s'ha destinat a la construcció de 
dues plataformes logístiques en 
Barberà del Vallés (Barcelona) i 
Riudellots de la Selva (Girona), 
que reforçaran la presència de la 
cooperativa a Catalunya.
 

Catalunya

El gruix de la inversió a Catalunya 
de Grup Cofares es focalitza en el 
nou magatzem de Barberà, on 
s'ha construït una nau amb una 
superfície de 10.000 m2 i capa-
citat de magatzematge de 10.000 
m3. Aquestes instal·lacions incre-
mentaran la productivitat a mitjà 
termini. Aquest magatzem per-
metrà gestionar més de 28.000 
referències de medicaments i pro-
ductes sanitaris, i comptarà amb 
l'última tecnologia en robòtica i 
identificació per radiofreqüència. 
L'objectiu de Cofares és conver-
tir aquesta instal·lació en el cen-
tre del seu negoci a Catalunya, 

agilitant així el sistema de distri-
bució existent fins al moment i 
ampliant la capacitat de servei als 
seus més de 900 farmàcies, socis 
i clients en tot el territori català. 
La construcció de la plataforma 
logística ha suposat una inversió 
total de 42,2 milions d'euros. 
D'aquesta quantitat, 20 milions 
s'han destinat a la compra d'es-
toc i la resta (2,2 milions) s'han 
dedicat a la compra i adequació 
de la nau. A Catalunya, el grup 
va ingressar en el mateix exercici 
226 milions d'euros, la qual cosa 
suposa un 8% del total de les ven-
des a nivell nacional. 

AJbArberA

el president, Artur mAs, Amb l'AlcAldessA, AnA del frAgo i lA restA d'AutoritAts

breus

Barberà Comerç Urbà ofereix a 
tots aquells nens i nenes d'en-
tre 3 i 12 anys, la possibilitat 
de participar a la 1ª edició del 
Concurs de Dibuix Infantil “La 
botiga que més m’agrada!”. Els 
nens han de dibuixar una bo-
tiga associada a BCU, ja sigui 
de l’exterior o l’interior de l’es-
tabliment, i retornar-los el full. 
Hi haurà 1 premi per cadascu-
na de les 2 categories: Nens/es 
de 3 a 6 anys: Un gran lot de 
regals gentilesa de Òptica Llar-
gués, Totsports Girbau, Smile, 
Miku’s, Dofí Parc, Papereria 
Graffiti, Papereria Guixot i PC 
Atman. Nens/es de 7 a 12 anys: 
Un gran lot de regals gentilesa 
de Totsports Girbau, Smile, 
Papereria Guixot, PC Atman, 
Dolce Pecat, La Cortina i Co-
mercial Ignacio. El periode de 
participació finalitzarà el pro-
per dilluns 18 de juny. 

La trentena d'empleats de 
l'oficina postal de Barberà es 
va concentrar per exigir a la 
direcció de Correus que “ade-
qüi” el local de 400 m² que va 
adquirir l'any 2008 i on estava 
previst que s'acabés traslladant 
la plantilla des de fa temps. Els 
treballadors asseguren que es-
tan portant a terme la seva tasca 
“en males condicions”, ja que 
les actuals instal·lacions només 
tenen 90 m² i presenten proble-
mes de ventilació i refrigeració. 
Per aquest motiu, sol·liciten 
que s'escoltin les seves deman-
des i que es presenti un calen-
dari d'actuació. 

Els treballadors 
de Correus es 
planten

Els comerciants 
proposen un 
concurs de dibuix

La plataforma està especialitzada 
en l'atenció a guàrdies i té capaci-
tat per cobrir comandes noctur-
nes i urgències. També prestarà 
serveis logístics a les companyies 
farmacèutiques implantades a la 
seva zona d'influència i situades 
en un radi inferior als 20 km 
de Barberà, mentre que l'actual 
magatzem de Cofares a Sant Boi 

de Llobregat seguirà cobrint les 
necessitats de les farmàcies del 
sud de Catalunya. En 2010 Co-
fares va aconseguir una xifra de 
negoci de 2.890 milions d'euros, 
un 8,59% més que en 2009, i 
un benefici de l'11,12% fins als 
8,56 milions. A Catalunya, el 
grup va ingressar en el mateix 
exercici 226 milions d'euros.

Una plataforma preparada 
per oferir el millor servei

Conveni. L’Ajuntament signa un conveni amb BCU per conti-
nuar treballant de forma conjunta, potenciant el model de comerç 
urbà i la consolidació de la seva posició competitiva a la ciutat.
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viure BarBerà

hotel eurostArs ArA en els terrenys de lA poliglAs

mirada enrere

125 treballadors de Poliglas es tornen a trobar a barberà
cedidA

Dijous 2 de Juny a 
l’Hotel Eurostar de bar-
berà es van reunir 125 
treballadors de l’anti-
ga fàbrica Poliglas de 
barberà del Vallès. Es 
va marcar l’objectiu 
d’aconseguir fer una 
trobada de tots aquells 
que varen passar un 
llarg temps a l’empre-
sa durant las dècades 
dels anys 60 als 90, 
fins la definitiva venta 
dels negocis i terrenys 
de barberà.

Aconseguir reunir a tantes 
persones no ha estat gens fàcil. 
D’aquesta manera explicava 
un dels organitzadors com s’ha 
aconseguit trobar a la gent : En 
aquesta ocasió la cosa no ha si-
gut gens fàcil ja que la majoria 
de aquell col.lectiu, uns treba-
llen a altres empreses, d’altres 
ja son jubilats; també s’ha per-
dut la pista dels que han can-
viat de residència. No obstant 
i desprès de molt treball de 
recerca, hem aconseguit refe-
rències de uns 200 empleats i 
d’aquests 125 vindran a la Tro-
bada dinar que es farà aquest 

pròxim 2 de juny. De la resta, la 
majoria no poden venir per mo-
tius laborals, altres per temes de 
salut i mèdics, o no han estat lo-
calitzats.Per els assistents, el lloc 
de cel.lebració de la Trobada i 

dinar ha estat molt emblemàtic 
ja que s’ha fet a l’Hotel Euros-
tars de Barberà, ubicat sobre el 
mateix terreny de les antigues 
instal.lacions de la fàbrica de Po-
liglas. El perquè es molt senzill. 

Quant Poliglas la seva propietat 
era familiar, la Empresa tenia el 
seu segell i cultura pròpia. La 
cosa va anar canviant a mesura 
que la Empresa va ser comprada 
per un Grup industrial i finan-

cer, ja que els productes in-
dustrials de Barberà no li eren 
d’interès llevat el patrimoni 
del terreny per fer caixa. Tot 
això explica el perquè desprès 
de més d’una dècada es té el 
desig d’un nou retrobament 
i reviure moltes anècdotes en 
el aquell mateix espai físic. La 
presència industrial de Poli-
glas Barberà ha durat 4 dèca-
des; per alguns ha sigut tota 
la vida laboral. El 2 d’octubre 
del 2008, vam celebrar el 50 
aniversari de quant Poliglas 
estava a Barcelona. Vam par-
ticipar 33 treballadors. En 
aquella ocasió, es va decidir 
trobar-nos a Montcada (a mig 
camí de Barcelona - Barberà). 
Desprès d’aquesta celebració, 
vàrem dir que la propera es te-
nia que fer a Barberà oberta a 
tots els empleats de la Fàbrica. 
Fundada l’any 1949, Poliglas, 
S. A. va ser adquirida i s’ha 
transformat es la divisió d’aï-
llants del Grup *Uralita. Ara 
com ara, l’empresa es troba en 
una clara situació de lideratge 
del mercat, tant a nivell espa-
nyol com en l’àmbit europeu, 
en el camp dels aïllaments 
termo-acústics. 


